
Bil 2 till kallelse 2014-10-13 
Sammanställning – Enkät till Seniorens besökare 
65 st besvarade enkäter 
Några av de som svarat har angivit sina namn. Dessa är borttagna. 

Hur mycket känner du till om Senioren? 

Välkänt:  57 st 
Bara lite:    8 st 
Inget:    0 st 

Hur ofta besöker du Senioren? 

Varje dag:    9 st 
En gång/vecka: 25 st 
Sporadiskt:  24 st 

Egna tillägg:  
2-3 gånger/vecka:   5 st 
Flera gånger/vecka:   1 st 
Endast en gång:   1 st 

Har du besökt någon annan verksamhet än cafeterian? 

Vävstugan:    2 st 
Snickeriverkstaden:   9 st 
Någon föreläsning eller  
förening på Senioren: 48 st 

Egna tillägg: 
Nej:    1 st 

När besökte du denna verksamhet senast? 

Förra veckan: 32 st 
Förra månaden: 18 st 
Aldrig besökt:   1 st     

Egna tillägg: 
Denna vecka:   1 st 
Förra året:    2 st 
Aldrig före sommaren:   1 st 
Aldrig gjort något besök 
tidigare:    1 st 



För 2 år sedan:   1 st 
I februari 2014:   1 st 

Är du medlem i någon förening på Senioren? 
Nej:  14 st (varav en svarat bor ej i stan) 
Ja:    3 st 
Vilken:  SPF  22 st 
  Kören      1 st 
  Väntjänsten      1 st 
  Bridgen    4 st 
  Canasta    1 st 
  HRF    1 st 
  Demensföreningen   3 st 
  RPG    1 st 
  PRO  12 st 
  SPRF    6 st 
  Astma&Allergifören.   3 st 
  Anhörigfören.   3 st 
  Finska krigsbarn   1 st 
  PBK    1 st 
  HBK    1 st 

Hur vill du se Senioren i framtiden?  Vad saknar du?  

 Utställning av jobb som tillverkas på Senioren (vävstugan, snickarboa). Annonsera om 
detta.   (2 likadana inlägg) 

 Tycker det är toppen att komma hit, väldigt trevlig stämning här. Gott kaffe och goda 
mackor. Hoppas  det fortsätter i samman anda. Tack! 

 Få bort dammet i snickarboden. 
 Jag tycker att det fungerar mycket bra. Slutade med snickeriet p g a dålig ventilation. 
 Saknar inget, vad kan man begära, god och billig fika och trevligt bemötande.  Alla i köket 

är toppen, bra arbetsledare. 
 Jag tycket att Senioren som den drivs idag är fantastisk. Fortsätt så. Seniorens ”fik” är det 

bästa i stan om man inte har någon annan att ”fika” med. Gärna fler kurser. Hoppas på 
kurs i ukulele. SPF´s torsdagskvällar är toppen sedan man fick boka bord. 

 Att caféet har öppet till kl 17.00. 
 Vad görs för fler besökande? 
 Fortsätta! 
 Saknar inget. Mycket nöjd. 
 Saknar inget. Mycket nöjd. Trevligt att besöka. Bemötande och trevliga personer i caféet. 

Bra organisation. Duktig ledare. 



 Tycker det är bra och lika trevligt varje gång vi kommer hit. Saknar inget!! Känner sig 
alltid välkommen hit och alltid trevligt bemötande. 

 Hässleholm kan vara lyckliga som har Senioren och så många som jobbar frivilligt i caféet. 
God ordning och vänligt bemötande. 

 Cafeterian är mycket bra som den är för närvarande. Seniorens möten och utflykter är 
mycket bra. 

 Jag ….. har bott här i Hässleholm lite över 2 år. Någon berättade om denna plats, här är 
mycket trevlig personal, alltid hjälper mig. Gott bröd. Tur att Ni finns. Min syster brukar 
gå med (hon trivdes här) mig hit. Men hastigt blev hon sjuk – mycket sjuk. Så nu får jag 
gå ensam hit. Jag är ju gammal – och min syster skulle fylla 90 år denna månad den 25. 
Än en gång – tur att ni finns och tack för gott, gott kaffe. ….. 

 Saknar mer info ang slöjd och väv.  Mer reklam för detta. 
 Mer musik. Upplysningar om kommunala verksamheter (hur fungerar det)?  Samarbete 

med fler föreningar samtidigt (för att lära känna mera människor.  Helst inte fler 
samtidigt för man kan inte vara med hos mer än en. 

 Cafeterian öppet längre. 
 Allt sköts mycket bra och är en stor tillgång för oss pensionärer! Rubba inte för mycket 

på detta!   
 Jag vill att pensionärsföreningarna skall få ha kvar sina lokaler på Senioren. Gärna med 

samma utbud av underhållning som tidigare. Kan ni ordna med mer variation av kakor 
och bakverk. 

 Fortsätt som nu i fortsättningsvis. 
 Jag tycker att det är så bra som det är.  Fortsätt så!! 
 Senioren är träffpunkten där alla ska trivas.  Senioren behövs. 
 Det är så trevligt att komma till  Seniorens cafeteria.  Gott kaffe och goda smörgåsar.  

Man känner sig alltid så välkommen.  …….. 
 Varför inte starta en grupp om data, ja allt som kan ingå i ett datasamhälle…  Vi blir fler 

och fler som vill lära detta.  ………. 
 För närvarande saknar jag inget.  Jag hoppas att Senioren finns i framtiden.  Denna 

verksamhet behövs verkligen både som samlingsträff utan krav och om man är med i en 
organisation.  Alltid trevlig personal!! 

 Det är bra som det är! 
 Saknar ingenting.  Trevliga verksamheter och trevligt café 
 Saknar inget.  Strålande att 70 damer jobbar frivilligt i caféet. Bra organisation och 

ledning. 

Sammanställningen gjord av Agneta Petersson 


